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JANNE HENDRIKA BORGER 
Op 11 maart is Janne geboren. Zij is de dochter 
van Job en Zara. Job is planner binnen ons bedrijf 
van de vrachtwagens. Wij wensen Job en Zara 
heel veel liefde en geluk toe met hun dochter. 

JOHAN CORNELIS  
NICOLAAS DETEN
Donderdag 27 juni is Johan geboren. Hij is de 
zoon van Jim en Nienke. Jim werkt bij ons als 
vertegenwoordiger en bezoekt onze klanten. 
Wij wensen Jim en Nienke heel veel geluk en 
gezondheid toe samen met Johan. •

DUTCH PORK & POULTRY EXPO 2024
Op 16 en 17 oktober hebben wij op de Dutch Pork & 
Poultry Expo gestaan samen met Kippers Voeders.  
Wij hebben een zeer geslaagde beurs gehad. •
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DAG VAN DE BOERIN  
14 SEPTEMBER 2024
Op 14 september was de Dag van 
de Boerin. Op deze dag willen we 
alle vrouwelijke varkenshouders in 
het zonnetje zetten. Dag in, dag uit 

leveren deze hardwerkende vrouwen een erg belangrijke 
bijdrage op het boerenerf. #dagvandeboerin •
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KORT NIEUWS
Personeelsnieuws&Personeelsnieuws&

Wij gaan 
door! 

Johan SchuttertJohan Schuttert



VoorwoordVoorwoord

Boeren en agrarisch ondernemers staan de laatste jaren 
vaak op de agenda in Den Haag. Het wisselende beleid 
maakt de toekomst voor heel agrarisch Nederland 
onvoorspelbaar en daardoor onzeker. 

Stoppen of doorgaan? Of beter gezegd: Stoppen of investeren? Dat is 
de keuze waar veel boeren voor stonden afgelopen jaar. Iedereen heeft 
hier op basis van zijn of haar eigen afwegingen een weloverwogen 
beslissing in kunnen nemen. 

Voor mij was de keuze niet zo moeilijk. Ik ben 32 jaar, ruim 6 jaar 
geleden toegetreden in het familie bedrijf en inmiddels ruim 3 jaar 
samen met Jan Kippers varkenshouder. Ik heb er bijna elke dag 
plezier in en vind dat we samen in een prachtige sector met meer dan 
voldoende toekomstperspectief werkzaam zijn. 

De enige kant die wij graag samen met jullie op willen, is vooruit. 
Daarom gaan wij door!

In dit magazine kunnen jullie onder andere lezen over het bedrijf van de 
familie Boonman en hoe zij de overgang van Varkenshandel Dijk naar 
Handelshuis Schuttert hebben ervaren. Ook lees je hoe Bertus Kelder 
een miljoen ton bieten heeft gerooid, hoe je CCM ook kan opslaan en 
hoe een kerstborrel je leven kan veranderen.

Wij wensen u veel plezier met het lezen van het magazine. •
Johan Schuttert
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CONTACT 
VAN BELANG 

BIJ AFZET 
VARKENS

PersoonlijkPersoonlijk

Een weids uitzicht, grote velden met 
akkerbouwgewassen en enkele weilanden 

kenmerken de Dollardpolder. Op deze zware 
kleigrond in het Groningse Nieuwolda bevindt 
zich het akkerbouw- en varkensbedrijf van de 

familie Boonman. 
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Eind jaren ’50 zijn de ouders van Jan 
Boonman vanuit de provincie Zeeland 
naar Groningen gekomen voor een 
toekomst in de landbouw. Het was een 

wereldreis in die tijd, vergelijkbaar met een huidige 
emigratie naar Canada. Het opbouwen van een mooi 
landbouwbedrijf voor de zonen Jan en Adri is gelukt. De 
broers runnen nu samen het familiebedrijf en inmiddels 
staat er bij Jan een derde generatie klaar om in het 
akkerbouw- en varkensbedrijf mee te draaien. 

EIGEN ARBEID AANGEVULD MET 
MEDEWERKERS
Naast Jan en Anja, die samen met hun drie kinderen 
(twee dochters en een zoon) in Nieuwolda wonen, 
werken ook een fulltime en een parttime medewerker 
in de varkensstal. Daarnaast worden losse 
arbeidskrachten ingehuurd tijdens arbeidspieken, zowel 
in de varkensstal als op het land. Anja houdt zich bezig 
met alle administratieve taken op het bedrijf. Jan is 
vooral met de akkerbouw en de planning bezig en is in 
het weekend in de varkensstal te vinden.

UITGEBREID BOUWPLAN 
Het bouwplan bestaat uit 250 hectare granen met 
daarnaast fabrieksaardappelen voor de zetmeel, 
suikerbieten, doperwten, uien en koolzaad. De granen, 
tarwe en gerst van eigen land, vervangen 75% van de 
brok in het rantsoen van de varkens. “Door alles zelf te 
combinen en de machines goed af te stellen, kunnen 
we ook op de kwaliteit van de oogst letten”, vertelt Jan.

KRINGLOOP 
De kringloop op het bedrijf is bijna rond. De mest van 
de varkens gaat weer op de eigen akkers. Het gedeelte 
van de mest, dat niet op het bedrijf kan blijven, gaat 
naar de grond van een buurman akkerbouwer. In 
energie is het bedrijf zelfvoorzienend met zonnepanelen. 
Vanaf het erf is een groot windmolenpark van Delfzijl 
duidelijk te zien, maar de gemeente Oldambt wil 
windmolenvrij blijven. “Om ons bedrijf energieneutraal 
te maken hebben we zonnepanelen op het dak van de 
varkensstallen geplaatst, voldoende voor eigen gebruik. 
Zeker in de zomer als de ventilatoren volop draaien en 
er ook veel zon is, passen zonnepanelen goed bij ons 
bedrijf”, laat Jan nuchter weten.
 
IN 1988 GESTART MET VARKENS
Het akkerbouwbedrijf van de familie Boonman is 
in 1988 gestart met één varkensstal. Inmiddels is 
de varkenstak flink opgeschaald, van destijds 400 

varkensplaatsen naar de huidige 11.500 op twee 
locaties. In 2012 zijn er op de locatie in Nieuwolda 
nieuwe varkenstallen gebouwd. Deze stallen sieren 
nu als zestal identieke stallen het bouwblok. In 
een nieuwe loods zijn voorbereidingen voor een 
ondergrondse stortbak voor het graan en een nieuwe 
voerkeuken in volle gang. In deze voerkeuken worden 
de eigen granen en aangeleverde grondstoffen 
gemalen tot verschillende voermengsels, afgestemd 
op de leeftijd van de varkens. 

VASTE LEVERANCIER VAN BIGGEN
Elke week komen er biggen van 25 kilogram naar het 
vleesvarkensbedrijf in Nieuwolda. De dieren komen 
altijd van dezelfde zeugenhouder in Balkbrug. Als de 
varkens, met een TN70 moeder en een Tempo vader, 
zwaar genoeg zijn, gaan de vleesvarkens richting een 
Duitse slachterij in Sögel. Het betreft export, maar de 
slachterij op nog geen 5 kwartier rijden is dichterbij 
dan de slachterijen in Nederland. “Voor het afleveren 
wegen we een aantal dieren die als eerste uit de 
koppel het eindgewicht bereiken”, aldus Jan. “De 
varkens mogen maximaal 106 kg wegen anders volgt 
een korting.”

OVERGANG VAN VARKENSHANDEL 
DIJK NAAR HANDELSHUIS 
SCHUTTERT
“Sinds 2012 werken we in alle tevredenheid samen 
met Varkenshandel Dijk”, vertelt Jan. “De overname 
van Varkenshandel Dijk door Handelshuis Schuttert 
is voor ons soepel verlopen. Het was geen grote 
verrassing voor ons en het heeft ook niet tot grote 
veranderingen geleid op ons bedrijf”, aldus Jan. “Ik 
heb ook nog steeds goed contact met Hendrie Dijk. En 
buitendienstmedewerker Jim Plasmeijer is meegegaan 
naar Handelshuis Schuttert”, vertelt Jan. Jim komt dan 
ook nog steeds maandelijks langs om samen het beste 
uit de varkens te halen. 

“WE ERVAREN DEZELFDE 
PERSOONLIJKE AANPAK 
NA DE OVERNAME VAN 

VARKENSHANDEL DIJK DOOR 
HANDELSHUIS SCHUTTERT”

FAMILIEBEDRIJF OP TWEE LOCATIES
Het familiebedrijf van Jan en Adri en hun gezinnen 
bestaat uit twee locaties met gezamenlijk ruim 400 
hectare akkerbouw en 11.500 vleesvarkens. Op 
de locatie van Adri is naast akkerbouw ook een 
vleesvarkensstal aanwezig met plaats voor 2.000 één 
ster Beter Leven varkens. Op de locatie van Jan is naast 
akkerbouw plaats voor 9.500 vleesvarkens in meerdere 
stallen.
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LEVEREN AAN TESCO
Het enige wat er gewijzigd is op het varkensbedrijf is 
dat er sinds juli dit jaar voor het Tesco concept wordt 
geproduceerd. Dat betekent dat er nu beren en gelten 
in de hokken liggen. De hogere groei, voederconversie 
en de toeslag die bij het concept en het houden van 
beren horen, stemt de familie Boonman gunstig. 
Maar ook het persoonlijke- en menselijke contact met 
de varkenshandel na overname door Handelshuis 
Schuttert wordt door de Groningse ondernemers 
gewaardeerd. •

“OP DE 
LOCATIE VAN 
JAN IS NAAST 
AKKERBOUW 
PLAATS 
VOOR 9.500 
VLEESVARKENS 
IN MEERDERE 
STALLEN”

Hendrik Jan 
& Sally Schuttert

Op 6 april is onze oudste zoon Hendrik Jan in het huwelijk getreden met Sally 
Hopkinson. Met een groot gezelschap zijn wij afgereisd naar Kettering in Engeland,  

het geboorteland van Sally.

We waren daar een weekend lang te gast in het Rushton Hall Hotel. Een 
sprookjesachtige setting waar we een fantastische bruiloft met elkaar hebben gevierd.
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Momenteel is Bertus 66 jaar en zit hij nog steeds 
op de bietenrooier bij Hulter. Naast het bieten 
rooien draait hij zijn handen ook niet om voor 
graan zaaien of andere diverse werkzaamheden. 

Op de vraag wat Bertus nu zo mooi vindt aan 
bieten rooien antwoordt hij: “Een biet is zo’n 
mooi en stevig product. Veel minder kwetsbaar 
dan een aardappel. Ik vind het fijn dat ik voor 
firma Hulter bij goede telers mag rooien. En 
geniet er zo van dat – als we klaar zijn – de boer 
en ik tevreden mogen uitkijken.”

Bertus Kelder heeft een miljoen ton kg 
bieten gerooid, en dus maakten wij van deze 
gewone dinsdagmiddag een heel bijzondere 
dinsdagmiddag. Samen met zijn familie, 
collega’s van Loonbedrijf Hulter, medewerkers 
Akkerhoeve, gehaktballen en een bos bloemen 
verschenen wij aan het land. 

Want een miljoen ton kg bieten, dat zijn er echt 
enorm veel. •

Een gewone dinsdagmiddag in november en 
plots staan er +/- 30 bekenden aan de Dwarsdijk 

terwijl je aan het bieten rooien bent. Het 
overkwam Bertus Kelder, van loonbedrijf Hulter. 

Dit alles natuurlijk niet zonder reden. Bertus 
heeft zijn miljoenste ton kg bieten gerooid. 

EEN MILJOEN 
TON KG BIETEN gerooidgerooid

Hoeveel is dat eigenlijk Bertus? “Ik 
denk ongeveer 30.000 vrachtwagens 
vol. In ’76 begon ik op een ‘1-rijer’ en 
een trekker van 60 PK zonder cabine. 

Ik heb op 11 achtereenvolgende rooimachines 
al die jaren verder mijn werk mogen doen en de 
ontwikkeling van dat stuk landbouwmechanisatie 
ervan meegemaakt. En door de jaren heen circa 400 
paar klompen versleten.” 

Bertus is in 1975 begonnen bij loonbedrijf Hulter, 
hij deed hier verschillende werkzaamheden en was 
de eerste persoon die vast in dienst kwam binnen 
het bedrijf. In 1976 kwam de eerste bietenrooier, 
een 1 rijer Stal rooier was het en Bertus mocht deze 
gaan besturen. Er werd toen net zo veel op een dag 
gerooid als nu in een uur, maar dat terzijde. Bieten, 
die moesten er gerooid worden.

Als je in die jaren 40 ton per hectare had dan was je 
een ‘knap’ boer. Bertus moet lachen: “Als je nu 40 ton 
per hectare hebt dan is je oogst mislukt, want nu is 
80 ton heel normaal”. 
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HOOGPRODUCTIEVE VEESTAPEL
Ook zien we dat in Nederland nog onvoldoende grip is 
op griepvarianten die zich voordoen op vaak specifieke 
varkensbedrijven, waar de dierenartsen niet zomaar 
een eenduidig advies op kunnen geven om dit op te 
lossen. Wel zijn de basisaspecten altijd belangrijk. Toch 
ondanks alles vind ik het zeer mooi om in onze sector 
actief te zijn tussen de dieren. Dit geeft binnen de 
drukte om ons heen een zekere rust. De dieren waar wij 
onze passie uithalen om het elke keer een beetje beter 
te kunnen doen. De rust geeft mogelijkheid om na te 
denken en terug te kijken, maar ook om vooral vooruit 
te kijken. 

Ik geniet van een hoogproductieve veestapel, of het 
nu varkens zijn of melkkoeien of vleeskalveren. Dat je 
ervaart dat de motor draait en dat dieren eraan trekken, 
in volkstaal gezegd. Om u een idee te geven, vind ik het 
een kippenvelmoment als ik de kraamstal inloop en de 
zeugen liggen onderuit te zogen met al die kopjes van 
biggen aan het uier met knorrende moeders, of je ziet 
volle uiers met intensief herkauwende melkkoeien. Dit 
brengt mij op het punt dat we veel vraagstukken op ons 
afkrijgen. Wat is wijsheid t.a.v. huisvestingssystemen 
in de kraamstal of de ligboxenstallen? Gaan we voor 
een “plein” of individuele vrijloopkraamhokken? Gaan 
we voor meer of minder box bedekking en wat zijn 
de alternatieven bij koeien? Welke voor- en nadelen 
hebben beide systemen en wat zijn de kosten hiervan? 
Tevens zijn voor varkens de meeste stallen, die 
doorgaan met “Beter Leven”, aangepast en klaar voor 
het nieuwe jaar, maar is de vraag wat wijsheid is richting 
2035 in o.a. oppervlaktenormen. 

Ook een veelbesproken stuk is de mest. Niet alleen de 
hoge afvoerprijzen die de pan uitrijzen maar, ook hoe ga 
ik in de stal hiermee om. Kies ik voor een schuif in de 
put of een spoelsysteem, of ga ik voor een groenlabel 
kelder met bijhorende systemen. Wel kunnen we 
zeggen dat lage NH3 fracties in de stal enorm positief 

Het najaar is nu echt begonnen en we vliegen naar de jaarwisseling. 
We vliegen in figuurlijke, maar ook in letterlijke zin. De spreuk van 

“de tijd vliegt” is niet waar. Wij vliegen, is mijn opvatting en dit komt 
doordat er veel gebeurt om ons heen. De wereld lijkt en is razende, en 

het geduld is niet altijd even lang bij iedereen. 

Door Jan Kippers De tijd gaat echter nog in hetzelfde 
tempo. Even een terugblik. Het 
is dit jaar flink tekeer gegaan 
met de blauwtong bij onze 

koeien in Nederland. Dit heeft veel melk gekost, 
gezondheidsproblemen en bijbehorende kosten.  
Dit mag nu beter gaan, maar heeft wel veel negatieve 
energie gekost. 

KWALITEIT, 
DAAR DRAAIT 

HET OM

Kippers VoedersKippers Voeders
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is voor de dieren. Minder longbelasting en fijner 
stalklimaat geeft hogere dierprestatie, technisch en 
financieel. Wel is het uitdagend om de systemen 
storingsvrij te krijgen omdat het in de mest zit. Dit 
zal in de tijd wel meer en meer worden opgelost. 
Ook zijn de monovergisters en andere manieren 
van verwerkingsvormen aan de orde van de dag. 
Ga ik mijn mest indikken en ook nog verhitten om 
te kunnen exporteren bijvoorbeeld. Hoeveel mest 
kan ik opslaan en is dit wel interessant? Kortom, 
ontwikkelingen die doorgaan en waar we ons in 
verdiepen om innovatief voorsprong te behouden 

in Europa, wat ons in het verleden, heden en de 
toekomst heeft geholpen en zal moeten helpen voor 
een acceptabel verdienmodel. 

Er is dit jaar veel gras gewonnen van de grond. 
De kuilplaten zitten veelal vol en de maïs viel meer 
mee dan tegen. We hebben zorgen gehad over de 
inzaaidatum met het besef van 1 week in het voorjaar 
is doorgaans 2 weken later in het najaar. We kregen 
een heel mooie herfst achteraf gezien. Dit heeft ons 
geholpen in het afrijpingsproces van de mais. De 
meeste mensen hebben uiteindelijk een werkbare 

situatie in ruwvoerhoeveelheden om zijn of haar dieren 
te kunnen voeren. Dit is geen vanzelfsprekendheid of af 
te dwingen. Wel is het goed om dit te beseffen. 

ONTWIKKELING VAN DE VOEDING
Even naar de varkenshouderij. Je ziet tevens dat het 
besef van hoog gezonde dieren meer en meer vormen 
krijgt onder ons. SPF zoals wij dat in de volksmond 
noemen. Als we onderweg zien wat deze dieren 
kunnen presteren zie je dat meer varkenshouders 
hierop anticiperen. We zien de vraag naar SPF gelten 
meer en meer stijgen en de slachterijen voorsorteren. 
Belonen van minder slachtafwijkingen is begonnen 
en de efficiëntie van zaadje tot karbonaadje is in onze 
optiek groot. Wij hebben voor onszelf uitgerekend dat 
dit voor een vermeerderaar 5 euro kan zijn. Voor de 
mester kan dit 7,5 euro zijn door hogere ronde snelheid 
en voederconversie. Zo is er binnen onze sector 
varkens nog veel te optimaliseren. Dit begint op ieder 
bedrijf. SPF of traditioneel, het is belangrijk goed na te 
denken over gezondheid van je dieren en wat hierbij 
komt kijken. Hoe zijn je looplijnen, adaptatie, vaccinatie, 
hokbezetting en je hygiënenormen? We zien dat 
bedrijven die dit structureel en goed oppakken omhoog 
gaan in gezondheid en minder infecties krijgen. Hierbij 
is goede voeding ook van essentieel belang om de 
weerstand maximaal te ondersteunen. Er zal naar mijn 
overtuiging ook steeds meer in opbrengstprijzen van 
biggen, starters, onderscheid hierin worden gemaakt. 

De ontwikkeling van de voeding voor onze dieren 
gaat ook door. Zo hebben we verschillende nieuwe 
inzichten gekregen op vleesvarkensniveau. We zien dat 
we de dieren nog effectiever financieel kunnen sturen 
met stimulatie in karkaskwaliteit. Bij Kippers Voeders 
blijven we allereerst gefocust op voederconversie. Als 
deze goed is moet de rest ervoor in dienst staan is 
mijn overtuiging. Andersom niet. Daarnaast houden 
we onze koers, degelijke aanpak in zeugen- en 
biggenvoeders vast en kunnen we elke keer weer een 
stapje doorontwikkelen om de genetica van morgen te 
bedienen. 

Als wij als Kippers Voeders samen met elkaar terugkijken 
zijn we vooral dankbaar, evenals vorig jaar. Ik ben, samen 
met mijn collega’s, blij dat we elke dag weer werk voor 
jullie als klanten mogen doen. We mogen positief vooruit 
kijken en doorontwikkelen met onze klanten en onze 
mensen. We hebben een mooie groei doorgemaakt, 
wat ons bevestigt dat alles draait op het boerenerf bij 
u als klant. Daar gaan we voor en dat is bepalend om 
samen te werken aan een optimaal resultaat. We gaan 
voor de lange termijn zoals vele van jullie weten en daar 
investeren we op met ons voer en advies en proberen 
we voor een optimaal verdienmodel te gaan, want dat 
is duurzaam. De markt is kleiner geworden binnen 
Nederland en wordt nog kleiner. Er is voor de “blijvers” 
ruimte, in mijn overtuiging, om een inkomen te generen. 
Wij hebben als Kippers Voeders het motto: “Als je het 
beste met mensen voorhebt vertel je ze de waarheid. 
Als je het beste met jezelf voorhebt vertel je wat mensen 
willen horen.”

Vorig jaar schreef ik, uit mijn hoofd gezegd, dat we niet 
wisten wat ons te wachten stond en dat we in oorlog 
waren wereldwijd met rampen om ons heen. Dit is in 
2024 zeker niet minder geweest. Op het moment dat 
ik dit schrijf is er net een wapenstilstand van Israël 
en Hezbollah gesloten. Gelukkig. Ook zijn ons dit jaar 
mensen ontvallen of hebben te maken gehad met ziekte. 
Ik schreef toen “het beste” komt nog. En dat doet het 
ook, dat is zeker, ondanks alles. Dat vraagt dikwijls om 
geduld en het kan beproeving geven. Toch ben en blijf ik 
optimistisch en hoopvol met een blij vooruitzicht. •

“ER IS BINNEN ONZE SECTOR 
VARKENS NOG VEEL TE 
OPTIMALISEREN”
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WAAROM IS HANDELSHUIS  
SCHUTTERT EEN MOOI BEDRIJF  
OM VOOR TE WERKEN?
“Het is een familiebedrijf, dat voel je in alles. Het is hier 
gezellig, maar ook professioneel. Alles is bespreekbaar en 
er is veel te doen. Er hangt een open, warme en vertrouwde 
sfeer. Er worden regelmatig leuke activiteiten georganiseerd, 
we maken tijd om met collega’s koffie te drinken en lunchen 
iedere dag gezamenlijk.” Emiel voegt toe: “Er is een goede 
verstandhouding met Jan Schuttert en eigen initiatief wordt 
gewaardeerd. De vrijheid die je krijgt zorgt ervoor dat je echt 
je eigen ding kunt doen. Vertrouwen speelt hier een grote rol 
en dat waardeer ik enorm.” 

HOE REAGEREN COLLEGA’S  
OP JULLIE RELATIE?
“Voor zover ik weet vinden mijn collega’s het leuk. Maar 
we zijn ook een beetje ‘kerels onder elkaar’, dus dan heb 
je het er één keer over en daarna is het klaar. Jan heeft het 
destijds in de kantine verteld en daarmee was de kous af”, 
zegt Emiel lachend. Ook bij Daniëlle reageerde iedereen 
positief: “Het werkt goed dat we beiden op een andere 
locatie zitten. Als we op dezelfde plek zouden werken, gaan 
dingen misschien door elkaar lopen. Dit werkt perfect en 
houdt het voor iedereen duidelijk en overzichtelijk.”

Binnenkort is het weer zover, de kerstborrel met alle 
medewerkers. En wie weet ontstaat er nog weer wat  
moois die middag. •
 

ONTSTOND 
OP DE 

KERSTBORREL” 

“Onze liefde“Onze liefde

Daniëlle Karis (27) werkzaam bij het paardenbedrijf 
de Driehoekhoeve en Emiel Veltink (28) medewerker 

van het vermeerderingsbedrijf de Grenshoeve 
leerden elkaar een jaar geleden kennen tijdens de 

kerstborrel van Handelshuis Schuttert. 

We vragen ze naar hun bijzondere ontmoeting, het 
werken op verschillende locaties en hoe het is om een 
relatie te hebben met een collega. 

HOE HEBBEN JULLIE ELKAAR 
ONTMOET?
Daniëlle begint: “We hadden elkaar nog nooit gezien en 
ineens stonden we met een borrel in onze hand te praten. 
Het was liefde op het eerste gezicht. We hadden een 
drukke dag gehad en weinig gegeten. Dus de borreltjes 
hakten er daardoor ook wel een beetje in en voordat ik het 
wist had ik mijn nummer in Emiels telefoon gezet.” 

“Maandag na de kerstborrel was onze ontmoeting hét 
gesprek van de dag”, zegt Emiel lachend. “Een collega 
had tegen Jan (Schuttert) gezegd dat Daniëlle mij wel zag 
zitten en Jan heeft toen een beetje bemiddeld zodat we 
contact met elkaar opnamen. Uiteindelijk zijn we bij elkaar 
op de bedrijven gaan kijken en zo is het balletje gaan 
rollen. Toen het serieus werd, heeft Jan het trots in de 
kantine aangekondigd.” 

HOE IS HET OM SAMEN TE WERKEN 
BINNEN HETZELFDE BEDRIJF?
“We werken op verschillende locaties, waardoor we 
niet echt merken dat we collega’s zijn”, legt Emiel uit. 
“Ik denk wel dat het scheelt dat we allebei met dieren 
werken”, vult Daniëlle aan. “We weten in grote lijnen van 
elkaar wat we doen. Dat schept een band en zorgt voor 
begrip als we bijvoorbeeld extra moeten werken. Maar 
het is niet zo dat we het in onze vrije tijd alleen maar over 
het werk hebben.” 

Emiel: “We maken allebei best lange dagen en zowel 
Daniëlle als ik hebben aan het einde van de dag minstens 
20.000 stappen op de teller. Het is geen typische 9 tot 5 
baan, dat weten we van elkaar. Ik denk wel dat dit werk 
je passie moet zijn, anders houd je het niet lang vol.” 
Daniëlle: “Ik heb van mijn hobby mijn werk kunnen maken 
én hier ook nog de liefde gevonden.” 

“VOOR DAT IK HET 
WIST HAD IK MIJN 

NUMMER IN EMIELS 
TELEFOON GEZET.” 
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MOOI 
GEWORDENtoch?toch?

Een onderdeel van de overname van Varkenshandel Dijk 
waren de vrachtwagens. Omdat overspuiten in de Schuttert 
kleuren te kostbaar is hebben we er voor gekozen om alleen 

de lichtbak en achterklep, door Dasselaar Bedrijfsauto 
spuiterij, te laten voorzien van ons logo. 
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“Mijn hele leven heb ik in de 
varkens gezeten. Eerst 
samen met mijn vader 
en mijn broer en in 1996 

begon ik mijn carrière als medewerker buitendienst 
bij Schuttert”, vertelt Harry. De tijden waren toen 
wel anders dan nu. “Vaste prik was het toen, om op 

varkens hadden, gaat het tegenwoordig om veel 
grotere bedrijven met 200 of soms zelfs meer dan 400 
varkens per week. Ook kopen we in tegen bepaalde 
voorwaarden en bestaan er prijs- en jaarafspraken.”

PASSIE
De passie voor zijn werk is altijd blijven bestaan. “Ik 
ga het straks ook echt wel missen”, zegt Harry. “De 
biggen en varkens, maar ook het contact met de 
boeren en collega’s. En ja, het ritme ook wel denk ik. 
Nu sta ik elke dag op tijd op en rijd ik om half acht 
weg van huis. Op sommige dagen zit ik ’s nachts op 
de vrachtwagen om biggen op te halen. Die reden 
om de deur uit te hoeven heb ik straks niet meer. Dat 
wordt wel wennen denk ik.”

VERBONDEN
Gelukkig kan Harry na zijn pensioen nog meegenieten 
van de verhalen van zijn zoon Remco (37), die ook 
bij Handelshuis Schuttert werkt. “Hij is er al 20 jaar 
werkzaam. Die gaat hard zijn vader achterna”, lacht 

Harry Tutert (68) werkt al 28 jaar als buitendienst 
medewerker bij Handelshuis Schuttert. Maar  

het aftellen is voor hem begonnen, want hij begint 
het nieuwe jaar bijzonder: “Op 1 januari ben ik een 

pensionado”, vertelt hij. 

MAAR OOK DE 
BIGGEN EN 

VARKENS ECHT 
MISSEN”

“Ik ga de mensen,“Ik ga de mensen,

“IK BEN ER 
TROTS OP DAT 
IK 28 JAAR 
LANG BIJ 
DIT BEDRIJF 
MOCHT 
HOREN”

zaterdagavond tussen zes en twaalf uur de varkens 
en biggen in te kopen. We belden dan alle boeren 
af en onderhandelden over de beste prijs. Vanaf 
maandag pakte je dan de vrachtwagen en haalde je 
ze op. Inmiddels vindt de handel tijdens kantooruren 
plaats, met als vaste dag de woensdagmiddag. Waar 
we vroeger handelden met boeren die zo’n 40 tot 50 

Harry. “Als kleine jongen ging hij altijd al met me mee 
op de vrachtwagen. Zo is hij er een beetje ingerold 
en nu werkt hij er als vrachtwagenchauffeur.” Zelfs 
Harry’s schoonzoon doet er als zzp’er af en toe 
een transportklus. “Zo blijf ik toch nog een beetje 
verbonden.”

MOOIE TIJD
Harry weet nog niet wat hij als pensionado gaat doen. 
In ieder geval niet stilzitten. “Ik woon op een boerderij 
in Heeten met mijn vrouw en nog een thuiswonende 
zoon. Ik heb wat paarden en pony’s en vind het leuk 
om aangespannen met de pony’s te mennen. Met vier 
kinderen en drie kleinkinderen blijf ik voorlopig wel 
bezig”, lacht hij.

“Ik kan terugkijken op een mooie tijd bij Schuttert. Ik 
heb er met veel plezier gewerkt. Hard werken wordt 
hier goed beloond. Ik ben er trots op dat ik 28 jaar 
lang bij dit bedrijf mocht horen”, sluit Harry met een 
glimlach af. •
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LEIDT TOT 
SPONTANE 

SAMENWERKING 
MET CCM

Moeilijk maisjaarMoeilijk maisjaar

Eerst leek er mais tekort te zijn, daarna was er 
toch veel aanbod van mais. Het jaar 2024 was een 

bijzonder jaar voor de maisteelt. 

De uitdaging van de maisteelt heeft 
dit jaar geleid tot een spontane 
samenwerking van Jan Schuttert met 
de buren, melkveebedrijf Kruidhof, in 

samenwerking met pluimvee- en varkenshouder Ronnie 
Termaat van Termaat Agraservice. 

CCM IN DE SLURF OPSLAAN  
VOOR MELKVEE
De maisoogst kwam tijdens een kop koffie bij buurman 
en melkveehouder Mark Kruidhof ter sprake. Jan had nog 
een aantal hectares mais in de aanbieding en gaf aan dat 
gemalen maiskorrels (CCM) dit jaar prijstechnisch gunstig 
als koeienvoer in te zetten is. Het gesprek bij de buurman 
leidde tot de ver- en aankoop van CCM. De maiskorrels 
zijn inmiddels gemalen door Termaat Agraservice en 

liggen nu klaar als veevoer voor de koeien van buurman 
Kruidhof. Ronnie Termaat heeft in Putten naast het 
pluimvee- en varkensbedrijf, waar Schuttert wekelijks de 
varkens ophaalt, ook een loonwerkbedrijf gespecialiseerd 
in het verpakken van voer. Met een trekker en een 
baggingsmachine is Termaat naar Ommen gereden en 
heeft de CCM gemalen, aangezuurd en opgeslagen in een 
luchtdichte ‘slurf’. Deze slurf is van stevig plastic waarin 
de gemalen mais luchtdicht opgeslagen is.

CCM VOORRAAD VOOR EEN JAAR
De plastic zak, een van 30 meter lang en een van  
20 meter lengte met en een diameter van bijna anderhalve 
meter, bevat ongeveer 1,5 ton CCM per strekkende meter. 
“We hebben geen kleine sleufsilo om de CCM in op te 
slaan, vandaar dat we voor een slurf hebben gekozen”, 
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CSI OMMEN

NOTEER IN JE AGENDA

VOOR MEER INFORMATIE
WWW.CSIOMMEN.NL

8 T/M 13
JULI
2025aldus Mark Kruidhof. De voorraad CCM voldoet om 

ongeveer een jaar lang het rantsoen van de melkkoeien 
aan te vullen. De voersnelheid van de slurf is berekend 
op een meter per week zodat de kwaliteit van het CCM-
product bewaard blijft. “Als het malen en ‘slurfen’ klaar 
is dan komt er een klep op de zak. Hierdoor kan het 
gas dat ontstaat bij conserveren ontsnappen”, vertelt 
Ronnie Termaat. Na een week of 5 tot 6 is de CCM 
geconserveerd en klaar om te voeren. 

GERST VERVANGEN DOOR CCM
Mark Kruidhof heeft in maatschap met zijn ouders 170 
melkkoeien op het bedrijf met 75 stuks jongvee. De 
melkkoeien hebben een jaarproductie van 10.500 kg melk 
en worden via een automatisch voersysteem gevoerd. 
“Normaal voeren we de koeien een rantsoen van gras, 

“ALS HET MALEN  
EN ‘SLURFEN’ KLAAR 
IS DAN KOMT ER EEN 

KLEP OP DE ZAK”

mais, bierbostel en geplette of gemalen gerst met een 
aanvullende brok”, vertelt Mark. Nu gaan we voor het eerst 
de energie uit gerst vervangen door CCM van buurman 
Jan. In de winter halen we met de shovel een voorraad 
voor twee dagen uit de slurf, in de zomer zal dat dagelijks 
zijn. Om de koeien te voeren storten we de CCM in één 
van de voorraadbunkers waaruit de voerrobot het rantsoen 
samenstelt, mengt en automatische aan de koeien voert.” 

CCM REKENT GUNSTIG DOOR  
IN RANTSOEN
“Prijstechnisch rekent dit jaar CCM goed door in het 
rantsoen en is het het waard om te proberen”, vertelt Mark.  
“Hoe de koeien er op gaan reageren gaan we ervaren.  
Als het goed bevalt, kan het wellicht leiden tot een 
blijvende samenwerking met Schuttert.” •
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JANNE HENDRIKA BORGER 
Op 11 maart is Janne geboren. Zij is de dochter 
van Job en Zara. Job is planner binnen ons bedrijf 
van de vrachtwagens. Wij wensen Job en Zara 
heel veel liefde en geluk toe met hun dochter. 

JOHAN CORNELIS  
NICOLAAS DETEN
Donderdag 27 juni is Johan geboren. Hij is de 
zoon van Jim en Nienke. Jim werkt bij ons als 
vertegenwoordiger en bezoekt onze klanten. 
Wij wensen Jim en Nienke heel veel geluk en 
gezondheid toe samen met Johan. •

DUTCH PORK & POULTRY EXPO 2024
Op 16 en 17 oktober hebben wij op de Dutch Pork & 
Poultry Expo gestaan samen met Kippers Voeders.  
Wij hebben een zeer geslaagde beurs gehad. •
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DAG VAN DE BOERIN  
14 SEPTEMBER 2024
Op 14 september was de Dag van 
de Boerin. Op deze dag willen we 
alle vrouwelijke varkenshouders in 
het zonnetje zetten. Dag in dag uit 

leveren deze hardwerkende vrouwen een erg belangrijke 
bijdrage op het boerenerf. #dagvandeboerin •
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KORT NIEUWS
Personeelsnieuws&Personeelsnieuws&

30



Ju
bi

la
ri

ss
en

Ju
bi

la
ri

ss
en

VAN HARTE GEFELICITEERD! 
Tijdens de beurs hadden wij een leuke 
kleurplatenactie. De mooiste gekleurde kleurplaat 
kon uiteraard een leuke prijs winnen. Vele mooie 
tekeningen hebben wij mogen ontvangen. 

Het viel niet mee om een keuze te maken, maar 
uiteindelijk moesten wij toch een beslissing 
nemen. De winnaressen zijn Novi Snijder en Eva 
van der Graaf. Nogmaals van harte gefeliciteerd! •
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WILLEMIJN TER HORST – JANSEN 
Administratief medewerkster Handelshuis Schuttert 
en persoonlijk assistente van Jan Schuttert.

KLAAS BLIK
Chauffeur Handelshuis Schuttert.

12,5 JAAR

KORT NIEUWS

12,5 JAAR

Novi Eva
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